
 
 
Het ene moment word je ingestemd als DWARS bestuur en het andere moment ben je al 
halverwege je bestuursjaar en een verantwoording aan het schrijven. Vol goede moed 
begonnen we aan het jaar en we waren nog maar net begonnen en het kabinet was al 
gevallen. Dan doe je als DWARS bestuur dus echt wel iets goeds! 
We hadden elkaar wel eens kort gesproken over ideeën voor de Europese campagne 
komende zomer, maar toen kwamen daar Tweede Kamerverkiezingen dus ook nog bij. En 
ga er dan maar eens aan staan als nieuw bestuur. 
 
 In het algemeen kan ik zeggen dat we daarom een super druk eerste half jaar hebben 
gehad waarbij we in onze opstartfase direct te maken kregen met de belangrijkste 
verkiezingen die we in dit land kennen. Dat was in het begin wel echt even wennen maar 
gaandeweg ging alles steeds beter. 
Los van dat we in het begin moesten wennen,hadden we in het begin  
We zijn als bestuur blij dat we bijna iedere week een activiteit hebben kunnen doen, ook 
tussen al het verkiezingsgeweld. 
Ook zijn we blij dat we een ludieke actie hebben kunnen organiseren die veelvuldig de 
media heeft gevonden. 
 
Vooruitkijkend op het komende half jaar hopen we dat we nog heel veel activiteiten 
kunnen gaan doen. Waarschijnlijk zal er wat betreft acties binnenkort nog iets komen 
rondom Airport Eelde en ook daar zullen we naar gaan kijken, eventueel in samenwerking 
met de JS. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 Zoals ik in de algemene verantwoording ook al heb geschreven, zijn de Tweede 
Kamerverkiezingen echt een rode draad geweest in het afgelopen half jaar. 
 In mijn eigen verantwoording wil ik vooral terugkijken op mijn eigen ervaring van hoe ik 
het afgelopen half jaar heb beleefd. 
 Een van de leukste dingen vind ik altijd de bestuursvergaderingen die ervoor zorgen dat 
we onze plannen op een leuke en fijne manier bij elkaar krijgen en kunnen uitwerken. Ik 
kijk er oprecht naar uit om iedereen maandag te zien en ik denk dat dat ook tekenend is 
voor hoe de onderlinge relaties binnen het bestuur zijn. Als dat in het komende half jaar 
ook weer zo is, dan hebben we als bestuur niks meer te klagen. 
 Los van alle leuke momenten die ik met iedereen heb beleefd, is dat ook direct wel een 
puntje waar ik kritisch ben op mezelf en mijn taak als voorzitter. Juist omdat ik erg goed 
kan met alle andere bestuursleden, vind ik het wel moeilijk om streng te zijn wanneer dat 
nodig is. Sowieso is streng zijn niet iets wat echt in mijn persoonlijkheid ligt, maar ik merk 
dat het sommige dingen wel in de weg kan zitten als ik dat niet ben en dat is wel iets waar 
ik me op wil richten in de komende periode. 

 
 Ook wil ik nog even stilstaan bij de samenwerking met de JS. Het is voor velen van jullie 
geen geheim dat ik in eerste instantie niet de grootste fan ben van de samenwerking van 
GroenLinks en Partij van de Arbeid en hetzelfde geldt eigenlijk ook voor de gezamenlijke 
campagne die er vanuit DWARS en Jonge Socialisten is. Vanuit de JS merk ik wel dat er 
een wens is om samen te werken en dat doen we in principe ook met de campagne, maar 
vooralsnog hebben we daar buiten nog niet veel gedaan. 
 Het is naar mijn mening ook mijn taak om de relatie met de JS te onderhouden, maar ook 
dat is eerlijk gezegd een beetje stroef omdat het contact vrij houterig loopt. Zeker als ik 
kijk naar de ludieke actie die we hebben gedaan, zie ik dat er vrij weinig respons was 
vanuit de JS waardoor we op de actie zelf vooral met DWARSers daar stonden. Daar baal 
ik van en maak ik me ook wel zorgen over wat dat betekent voor het komende half jaar als 
we niet meer kunnen terugvallen op de campagne van GroenLinks en PvdA en we 
gezamenlijk acties en activiteiten willen organiseren. 
 
 In ieder geval hoop ik in het komende half jaar nog veel leuke activiteiten te kunnen 
organiseren en vooral een aantal goede acties te doen met de lokale politieke 
onderwerpen die er aan komen zoals Airport Eelde.. 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

Vol goede moed begon ik dit jaar aan mijn functie als secretaris. Ondanks dat ik pas sinds 
december vorig jaar actief ben bij DWARS was ik zo enthousiast dat ik besloot om een 
poging te wagen voor een bestuursfunctie. Al snel kwam ik bij de functie van secretaris 
uit. Ondanks dat er een aantal taken waren die mij wat minder aanspraken, was er ook 
een hoop wat me wel leuk leek.  

Ik had al snel een aantal toffe ideeën voor de social media van DWARS en wilde graag 
mijn ervaring als fotograaf inzetten voor de vereniging. Ook ben ik altijd al ruimdenkend 
en creatief geweest en heb ik een uitgesproken mening, dus wilde ik dit graag gebruiken 
om andere mensen te prikkelen om wat meer betrokken te raken in de politiek en de 
wereld een stukje te verbeteren. 
 
Toch is het afgelopen half jaar wat anders gelopen dan ik hoopte. Mijn hele volwassen 
leven loop ik al rond met complexe psychische problemen, waar ik inmiddels beter mee 
om weet te gaan, maar nog steeds vormt dit vaak een obstakel. 

Helaas zijn we tot de conclusie gekomen dat het voor mij en de rest van het bestuur geen 
optie meer is om verder te gaan met mij als secretaris. Het is mij vaak niet gelukt om mijn 
taken op tijd uit te voeren, wat ook voor problemen voor de rest van het bestuur heeft 
gezorgd. En van alle ideeën waar ik dit bestuursjaar mee begon is weinig 
terechtgekomen. Ik wil me nog wel graag inzetten voor DWARS, maar dit gaat op een 
andere manier zijn. Ondanks dat heb ik geen moment spijt gehad van het afgelopen half 
jaar, omdat ik ook veel mooie dingen heb meegemaakt. 

Groetjes, 

Remco Meijer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Lieve DWARS’ers, 
 
Ik ben nu ongeveer een half jaar penningmeester voor DWARS Groningen in het 
bestuur Bolumba I. Deze zomer heb ik het stokje over kunnen dragen van Hilbert, 
en omdat de zomervakantie er tussen zat, duurde het wel even voordat het 
allemaal een beetje goed opstartte. 
Deels kwam dit doordat de betaalpas laat binnenkwam bij landelijk, waardoor ik 
die pas op het afdelingsweekend (op 16 september) in handen kon nemen 
(samen met de bankrekening).  
 
Uiteindelijk is alles wel goed van start kunnen na de zomervakantie, toen wij als 
DWARS ook weer gingen opstarten. Ook al duurde het wel voor mij even om de 
details van het boekhouden bij mij in te dringen, zit het nu (zeker na een afspraak 
te hebben gehad met de kascommissie) goed in mijn systeem.  
 
De kascommissie heeft zoals hierboven genoemd mij geholpen om mij te wijzen 
op een aantal puntjes waar verbetering in kan komen. Deze punten (die in het 
verslag van de Kascommissie staan) zal ik gaan meenemen voor het aankomende 
halfjaar om ervoor te zorgen dat alles financieel en administratief goed geregeld 
is. 
 
Als laatste hebben we dan nog de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen 
die zich net voor onze AAV plaatsvinden. Deze hebben ook een effect gehad op 
onze financiën, voornamelijk met het opstellen van een herbegroting, waar fors 
meer geld naartoe is geschoven vanuit andere posten naar de campagne.  
Door de campagne is het allemaal ook wat hectisch gegaan op momenten, en zijn 
er nu veel zaken die tegelijkertijd plaatsvinden. Ondanks dit is er wel goed 
nagedacht over hoeveel er straks aan campagne besteed zal worden, en hoeveel 
er nog overgehouden wordt voor de activiteiten na de verkiezingen. 
 
Ik kijk uit naar nog een halfjaar in bestuur Bolumba I, en zal alle feedback 
meenemen voor het laatste halfjaar!  

 

 

 



 
 
Lieve DWARSers, 

Sinds 7 juni mag ik mijzelf bestuurslid van DWARS Groningen noemen. Dit was best wel 
even wennen, aangezien di teen eerste bestuursfunctie ooit voor mij was daarnaast, zat ik 
in de afrondende fase van mijn full-time stage zat. Toen kwam het zomerreces, een 
periode van anderhalve maand waar het bestuur op allemaal verschillende momenten op 
vakantie. Hierdoor was het even zoeken in het begin. Gelukkig is mijn voorganger 
Hendrik bestuurslid gebleven en heb ik zo een goede overdracht gehad. 
De dag na mijn vakantie begon de KEI-week al. Dus ik moest direct weer in de 
bestuursmodus, om zo nieuwe leden te werven en iedereen te verwelkomen na de 
zomervakantie. Tijdens de KEI-week en de aanloop naar de verkiezingen hebben we een 
stuk of twintig nieuwe leden gekregen. In het begin hadden we langere tijd geen toegang 
tot het leden bestand waardoor ik moeilijk de nieuwe leden kon benaderen per telefoon. 
Uiteindelijk is het gelukt om alle nieuwe leden te bellen of appen, omdat het zo’n groot 
aantal was kon ik gelukkig rekenen op mijn mede bestuur om mij hier bij te 
ondersteunen.  
Een aantal keer per maand kijken we of er nieuwe leden zijn, en eens per maand bel/app 
ik de nieuwe leden. 
 
Toen het kabinet vlak voor de zomer viel werd het duidelijk dat het eerste halve 
bestuursjaar in het teken van de landelijke verkiezingen zouden staan. Ik heb er zelf voor 
gekozen om een minder actieve rol te spelen in deze verkiezingen in vergelijking met 
mijn mede bestuursleden, dit omdat ik mij graag op andere zaken wilde focussen, zowel 
binnen DWARS als in privé sfeer. Toch heb ik geprobeerd zoveel mogelijk bij de grote 
verkiezingsactivteiten te zijn en, op het moment van schrijven, ben ik van plan om in de 
laatste anderhalf week te helpen met de eindsprint van de DWARS/Jonge Socialisten 
campagne.  
Zelf vind ik het wel jammer dat de verkiezingen zo plots aan het begin van ons jaar waren, 
ik had graag veel verschillende type activiteiten willen doen. Maar door de verkiezingen 
werd dit lastig. Wel hebben de verkiezingen ervoor gezordt dat we een aantal nieuwe 
actieve leden hebben gekregen en ook leden die al langer lid waren die we opeens weer 
zagen.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
De commissies hebben een langzame start door gemaakt en momenteel is alleen de 
PolitiCie volledig. Hopelijk kunnen we de andere commissies na de verkiezingen 
aanvullen om zo een mooie groep DWARSers actief te hebben voor onze afdeling! 
 
Verder ben ik vooral veel ondersteunend geweest aan de andere bestuursleden, omdat 
mijn portefeuille het lichts is van het bestuur.  
 
Ik vond het in het begin lastig om soms streng te zijn wanneer dat nodig was, en vind dit 
nog steeds wel moeilijk. Gelukkig kan ik hier steun in vinden bij de rest van het bestuur. 
Daarnaast is af en toe door de chaos van de verkiezingen de communicatie naar 
hoofdzakelijk de Drentse Stekken niet altijd even sterk geweest. Hier wil ik mezelf in 
verbeteren de komende tijd. 
 
Ik hoop dat we nog een leuk halfjaar gaan krijgen na de verkiezingen, waar de 
commissies weer volop runnen, we veel actieve leden hebben een leuke activiteiten 
kunnen doen!  
 
Met groen-rode groet, 
Daniël Rijfkogel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Lieve DWARSers, 
Het afgelopen halfjaar heeft voor mij vooral in het teken gestaan van de campagne voor 
de Tweede Kamerverkiezingen. Hiervoor hebben we een campagneteam opgezet samen 
met de JS. De samenwerking gaat naar mijn idee erg goed, we hebben veel campagne-
activiteiten georganiseerd zoals een eigen aftrap, een nieuwe ledenavond en twee Linkse 
Slingers waar we campagne gevoerd hebben in de provincie. Daarnaast gaan we de 
laatste twee weken ook veel flyeren en huis-aan-huizen. Al met al ben ik erg trots op wat 
we bereikt hebben met het campagneteam en wil ik iedereen in het team en iedereen die 
zich ingezet heeft deze campagne bedanken voor hun inzet! Zonder jullie was dit nooit 
gelukt.  
 
Wat helaas minder ging is de Linkse Slinger die zou plaatsvinden in Drenthe, deze moest 
helaas afgelast worden. Door persoonlijke omstandigheden is te laat contact opgenomen 
met de betreffende afdelingen, hierdoor werd het voor ons onmogelijk om de Slinger op 
korte termijn op te zetten. Het spijt me dat het zo is gelopen, ik had deze activiteit graag 
door willen laten gaan, maar helaas is dat niet gelukt.  
 
Het afgelopen halfjaar is de PolitiCie iets minder actief geweest. Voor een groot deel had 
dit te maken met de campagne, maar we zijn nog wel aanwezig geweest bij de 
fractievergaderingen van GroenLinks. Ik hoop dat we het komende halfjaar nog wat acties 
en activiteiten kunnen organiseren met de PolitiCie. Ook hebben we geprobeerd de 
RevoluCie weer op te zetten. Dit komt nog niet van de grond, maar we hopen dat dit wel 
gaat lukken na de campagne.  
 
Verder hebben we ook een aantal acties bijgewoond (XR protest op de A12 op 9 
september en de klimaatmars in Amsterdam op 12 november). Ook hebben we zelf een 
actie opgezet over de bijstand. Hoewel we niet met heel veel mensen waren, was het naar 
mijn mening wel geslaagd, vooral vanwege de media-aandacht die we kregen.  
 
Ten slotte hebben we ook nog een politiek-inhoudelijke activiteit gehad met statenlid Bas 
de Boer over het openbaar vervoer. Deze activiteit was helaas minder goed bezocht dan 
we hoopten. 
 
Voor het komende half jaar wil ik, zoals ik al zei, de RevoluCie proberen op te zetten en 
wat meer ondernemen met de PolitiCie. Daarnaast wil ik graag nog een aantal keer Links 
Lullen organiseren, waar helaas het afgelopen half jaar geen ruimte voor was. 
 
In juni gaan we weer naar de stembus, dit keer voor het Europees Parlement! Tegen die 
tijd zal ik mijn pijlen dus gaan richten op deze campagne.  

 

 

 

 



 


